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فرهاد قائمیان به عنوان مدیر بیست و یکمین جشنواره بین المللی فرهنگی و هنری امام رضا علیه السلام 
انتخاب شد. رئیس هیات مدیره بنیاد بین المللی امام رضا علیه السلام در حکمی فرهاد قائمیان را به عنوان مدیر 
بیست و یکمین جشنواره بین المللی فرهنگی و هنری امام رضا علیه السلام منصوب کرد. سیدمحمد هاشمی 
در حکم خود خطاب به فرهاد قائمیان بازیگر سینما و تلویزیون آورده است: از جمله وظایف محوله تعامل با 
جشنواره های مطرح ملی و بین المللی، تعامل صمیمانه با شورای سیاستگذاری و دبیران بخش های مختلف 
جشنواره طراحی و اجرای کمپین رسانه ای فراگیر است. این جشنواره همه ساله در استان های مختلف ایران و 

همچنین بیش از 77 کشور جهان، اجرا می شود و اولین دوره آن در سال 1۳۸2 برگزار شد./تسنیم

پخش کننده فیلم »عامه پسند« با اشــاره به فروش دور از انتظار این فیلم مرسوم گفت: اگر آستانه 
تحمل مدیران کمی بیشتر شود با درام های اجتماعی می توان رقابت خوبی با فیلم های کمدی در سینما 

ایجاد کرد. 
سعید خانی بیان کرد: فیلم »عامه پسند« پس از حدود سه هفته اکران بیش از چهار میلیارد تومان 
فروش کرده و این در روزهایی که فیلم های کمدی بیشتر مورد استقبال قرار می گیرند، برای من به عنوان 
پخش کننده یک فیلم اجتماعی قابل توجه و فراتر از انتظار بود. فروش این فیلم نشان می دهد اگر فیلم های 

درام اجتماعی داشته باشیم که حرف جامعه را بزند همچنان به این ژانر می توان امیدوار بود. /ایسنا

 فروش دور از انتظار فیلم عامه پسندفرهاد قائمیان مدیر جشنواره امام رضا )ع( شد

جلسه مدیرعامل واعضای هیات رئیســه خانه سینما با 
روئســای صنوف با محوریت مســایلی چون بیمه، مالیات، 

بودجه، مدیریت خانه سینما و... برگزار شد.
محمدمهدی عسگرپور رییس هیات رئیسه خانه سینما 
در این جلسه گفت: از جلسه قبل تا امروز اتفاقاتی رخ داد که 
قرار شد شرح آن را در این جلسه بگوییم و مهمترین اتفاق از 
جلسه پیش تا حالا تغییر مدیرعامل خانه بود. هشت ماه پیش 
خانم برومند لطف کردند و مدیریت این نهاد را پذیرفتند اما 
ما در دوره بسیار سختی قرار داشتیم؛ دوره ای که اگر به شکل 
همزمان چند مدیرعامل کار می کردند و بر امور مسلط بودند 
باز هم مشکلاتی پیش می آمد. ما با مشکلات عدیده ای مواجه 
بودیم؛ بخشی از آن به مسایل قضایی برمی گشت و البته هنوز 
ادامه دار است، ضمن اینکه موضوعات دیگر هم وجود داشت 
که هر کدام از آنها وقت زیــادی را می گرفت. از طرف دیگر 
برقراری توازن بین خانه ســینما و وزارت فرهنگ و هر نهاد 

دیگری جزو مشکلات ماست.
رئیس هیات رئیســه خانه ســینما عنوان کــرد: یکی از 
پیچیدگی هایی که با آن رو به رو هســتیم به تولید و اکران 
در سینما برمی گردد. هرچند دوســتان در ارشاد معتقدند 
که سینما را احیا کرده اند ولی ما معتقدیم شرایط سینما به 
گونه ای شده که انگار باید با برخی ژانرها خداحافظی کنیم که 
متاسفانه لطمات این موضوع در برخی حوزه ها به همکاران ما 
می خورد. جدای از بحث معیشت، این پدیده باعث می شود 
افراد نتوانند فیلمی را که می خواهند بسازند و ساخت یک نوع 

خاص از فیلم هم با روحیات و شخصیت همه سازگار نیست.
عســگرپور درباره اهمیت پیگیری موضوعات معیشتی 

توضیح داد: وقتی وارد گفت وگو با نهادها می شویم پذیرش 
برخی از درخواست های آنها شدنی نیست. تصمیم گیری برای 
این موضوعات برای هر مدیر و هیات مدیره ای سخت است 
یعنی هم باید در نظر داشته باشیم که برخی از همکاران به 
دلیل موقعیت شغلی و تفکرات خود دچار مسایلی هستند و 
باید به مشکلات آنها توجه کنیم و هم مشکلات معیشتی بقیه 
همکاران را درنظر بگیریم. خانم برومند در چنین موقعیتی 
مدیر شــد و ما متوجه این پیچیدگی ها هستیم اما توضیح 

دادنش سخت است.
وی درباره ثبت صنوف در وزارت ارشاد و چالش هایی که بار 
دیگر برای خانه پیش آمده است، بیان کرد: از چند وقت پیش 
دوباره برخی اصرارها مبنی بر ثبت صنوف در ارشاد رخ داده 
است. یکی از سرفصل های جدید این بود که خانه سینما باید 
وارد سامانه ای شود و ماجرای ثبت در قالب موسسات فرهنگی 
را پیگیری کند. به نظر آنها این یک کار ساده است، درحالی 
که دوستان ما کار ثبت را شروع کردند اما با مسایل حقوقی 
مواجه شدند که بسیار خاص بود از این رو شروع به نامه نگاری 
کردیم و به استناد قانون گفتیم ارشاد موظف است سامانه 

خود را منعطف کند چون بر اساس قواعد این سامانه ما 
باید خانه سینما را در قامت شرکت ثبت می کردیم در 

حالی که خانه سینما یک تشکل صنفی است پس 
باید این مسیر تغییر کند تا بتوانیم خودمان را به 

عنوان یک نهاد صنفی ثبت کنیم و این مسیر 
درحال پیگیری است.

وی همچنین با اشاره به موضوع 
مالیــات اظهــار کــرد: لایحه 

بودجه ای که قبلا از سوی دولت اعلام 
شده این معنا را داشت که اگر کسی 
در سینما مشغول باشــد ولو اینکه 
ماهیانه چهار میلیون درآمد داشته 
باشد باید مالیات بدهد. عزم دولت 
برای اخذ چنــد برابر مالیات جدی 

است و مجلس فعلی هم راستا با دولت 
عمل می کند اما ما به دقت موضوع را 

پیگیری می کنیم./ایسنا

محمدمهدی عسگرپور:

برقراری توازن بین خانه سینما و وزارت فرهنگ جزو مشکلات ما است


